

CHINA

Tour Code: CYS9



Quality China Tour

9 D 7 N 夏目云崩

(昆明/安宁/建水/澄江/会泽)

(KUNMING/ANNING/JIANSHUI/CHENGJIANG/HUIZE) FIDO OCTO





全程5星酒店

第1天: 吉隆坡 子昆明

◆集合于吉隆坡国际机场乘搭客机前往【昆明】。抵达后,入住酒店。

第2天: 昆明 - 建水 [3小时]

朱家花园/外观朝阳楼/建水紫陶街

- ◆ 朱家花园 是清末乡绅朱渭卿兄弟建造的家宅和宗祠。园内宗祠、庙堂、居室、园林都华丽雄伟,在这可以了解到西南民居建筑风格。朱家花园的整座建筑坐南朝北,是建水典型的并列联排组合式民居建筑群。
- ◆ **建水紫陶街** 要问建水本地人晚上都去哪吃逛,最火的地方 既不是建水古城,也不是各网红景点附近。推荐的都是紫陶 街夜市。虽然建水的紫陶很出名,但这里不是买陶器的,而 是个地地道道的集特色美食、休闲娱乐为一体的街道。

第3天: 建水

建水古城 (含百年米轨<mark>小火车)/大板井/百年豆腐坊/粉红奇</mark> 缘蚁工坊

- ◆ 建水古城(含百年米<mark>轨小火车)</mark> 建水小火车的起点位于临安站,整个车站的装修、车厢的装饰和服务员的衣着都充满了民国风,非常有历史氛围,在这拍照留念很是不错。坐上建水小火车,线路两侧的景色随四季而异,春天欣赏油菜花,夏天有碧绿的秧苗,秋天看稻谷,冬天看水田。小火车会途径**双龙桥和乡会桥,可以停下参观**。
- ◆ 粉红奇缘蚁工坊 都按照陶文化脉络展开,风格自由大胆并充满了前卫的艺术感,是建水拍照打卡胜地。这里集陶主题民宿、餐饮、陶艺体验空间、艺术家创作室为一体,拥有浓厚的生活气息和文化气息。来到蚁工坊,映入眼帘的是白色的"宫殿",两个白色宫殿用空心砖块搭建而成,矗立在建水城外的山上,圣洁而宁静。穿过圆拱形的门洞,才发现里面别有洞天。整个粉红色的空间摊开在眼前,阳光透过空心砖所折射出的斑驳光影,绚丽的马卡龙配色,充满了浪漫主义彩色。

第4天: 建水 - 澄江 - 昆明 [3小时] 抚海湾湿地公园/荷花庄园

◆ 抚海湾湿地公园 - 一边是波光粼粼、清澈见底的抚仙湖水, 一边则是无边无际的花海铺满整个湖岸,这应该就是花与海 的最美结合吧。

◆ 荷花庄园 - "接天莲叶无穷碧,映日荷花别样红",风吹荷叶香,有荷花才是夏天。千亩荷塘,在每年的7-8月荷花满塘,踏入庄园,微风佛过,裹夹着荷花清香扑面而来,悠然、舒适、静美。

注:每年荷花花期会因当年气候情况有所调整, 具体观看效果依当年天气状况而定

第5天: 昆明 - 会泽 [3.5小时]

世界园艺博览园/会泽公园/"嘉靖通宝"雕塑

- ◆世界园艺博览园 是1999年昆明世界园艺博览会的会址,博览会结束后,大部分场馆都保存了下来。园内树木花卉种类繁多,分成多个主题展区,室内展馆、室外展馆和专题展园都有,可以看到各种植物花卉,还有很多园林布景,景色不错。
- ◆ "嘉靖通宝"雕塑 国家一级文物"嘉靖通宝"开炉纪念币就藏身于此。"嘉靖通宝"是世界上最大、最重、最厚古钱币,创世界吉尼斯之最。该币铸于明嘉靖三十四年(1555年)。

第6天: 会泽

大海草山风景区【犀牛观景点/磨盘山观景点/滴水岩观景台/小犀牛风景区】/唐继尧故居*周一闭馆*/会泽江西会馆

- ◆ 大海草山风景区 草山地势平缓,广阔无边,属亚高山草甸。春天山花竞相开放,香气扑鼻;夏天绿草茂盛,牛羊成群;秋天蓝蓝的天上白云朵朵;冬天遍地白雪,素有云南的"新西兰"之美誉。
- ◆ **唐继尧故居** 整座<mark>宅院坐南朝北,分</mark>前后两院,大门迎东, 是一座小型的封闭式的四合院建筑群落,属会泽典型的清代 中晚期民居建筑风格,前院有正堂三间、对厅、书房及马 房,后院有仓房可装谷物,还有厨房,院中有一口井,井中 的泉水清澈见底。前后两院共有房屋十四间,整座故居的院 落保存基本完好。

第7天: 会泽 - 昆明 [3.5小时] ^{夏日葵花田}

◆ **夏日葵花田** - 在这个夏天,最能代表这个季节的当属夏日葵。无边的夏日葵花海,连接着湛蓝的天,神似一幅油画。

第8天: 昆明

王官湿地公园/绣球花海/昆明老街

- ◆ **昆明老街** 是中国少有的以整个街区作为一个统一地名命名的街区项目。昆明老街的建筑群落中,较古老的有近900年历史,这些建筑承载着这座城市太多的记忆与故事,同时又承载了当代人太多的童年欢乐和当下的生活趣味。
- ◆ 晚餐后,前往机场乘搭客机飞往吉隆坡。

第9天: 昆明 云 吉隆坡

◆ 抵达马来西亚,结束美好旅程。

推荐自费:云南映象歌舞表演 = 人民币300/人



DAY 1: KUALA LUMPUR XKUNMING

◆ Assemble at KLIA for flight to [KUNMING]. Upon Arrival, check in hotel.

DAY 2: KUNMING - JIANSHUI [3HRS]

Zhu Family Garden / Chaoyang Tower (outlook) / Zitao Street

◆ Zhu Family Garden - It was a home and ancestral temple built by the Zhu Weiqing brothers in the waning years of the Qing Dynasty. Within the park, the ancestral hall, temple, living quarters and gardens are all magnificent and majestic. Visitors to the site can take the opportunity to learn about the architectural style of the southwestern residential gardens.

DAY 3: JIANSHUI

Jianshui Ancient Town (Included Jianshui Excursion Train) / Da Ban Jin / Tofu Factory / Ant Workshop

- ◆ Jianshui Ancient Town The train station and train carriages are decorated in a historical style from the Nationalist era. The beautiful scenery changes with the seasons. In spring, visitors can enjoy fields of yellow canola flowers, while in summer rice seedlings erupt into a sea of green. The rice is harvested in autumn, while winter is the best time to view the rice paddies. The train stops at Shuanglong Bridge and Xianghui Bridge, which afford magnificent views over the surrounding area.
- ◆ Ant Workshop Where there is a large maze built with hollow bricks. This is the newly popular check-in place, Ant Workshop. The architecture here is free and bold, full of imaginative imagination. The dazzling Mediterranean color scheme is full of Western romanticism.

DAY 4: JIANSHUI - CHENGJIANG - KUNMINGFuhaiwan Wetland Park / Lotus Manor

Fuhaiwan Wetland Park - On one side is the sparkling, crystal clear water of Fuxian Lake, and on the other side is the endless sea of flowers covering the entire lakeshore. This should be the most beautiful combination of flowers and sea.

DAY 5: KUNMING - HUIZE [3.5HRS]

World Horti-Expo Garden / Huize Park / The Giant Coins

◆ World Horti-Expo Garden - Was the site of the Kunming International Horticultural Exposition in 1999. After the expo, most of the venues have been preserved. The park contains many kinds of trees and flowers and is divided into several themed exhibition areas. There are indoor and outdoor exhibition halls, as well as special exhibition gardens. It's the perfect place to see all kinds of plants and flowers, as well as many gardens.

DAY 6: HUIZE

Dahai Grass Mountain / Tangjiyao Former
Residence*Closed on Monday*/Jiangxi Assembly
Hall

◆ Dahai Grass Mountain - The flat and vast Grass Mountain forms an alpine meadow. The mountain is known as the "New Zealand of Yunnan." In spring, the fragrant mountain flowers are in full bloom; in summer, the green grass flourishes and herds of cattle and sheep wander the grassland.

DAY 7: HUIZE - KUNMING [3.5H]

Summer Sunflower Field

◆ Summer Sunflower Field - In this summer, the summer sunflower that best represents this season is undoubtedly the summer sunflower. The boundless sea of summer sunflowers, connected to the blue sky, looks like an oil painting.

DAY 8: KUNMING

Wangguan Wetland Park / Hydrangea Sea / Kunminglao Street

- ◆ Kunminglao Street Is a rare block project in China that takes the entire block as a unified place name. Among the buildings in Kunming Old Street, the older ones have a history of nearly 900 years.
- ◆ After dinner, transfer to airport for flight back home.

DAY 9: KUNMING KUALA LUMPUR

◆ Arrive Malaysia, Home Sweet Home.

OPTIONAL TOUR: Dynamic Yunnan Show = RMB 300/PAX



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

DAYS	BREAKFAST	LUNCH	DINNER	SELECTED HOTELS
夭数	早餐	午餐	晚餐	精选酒店
1	-	-	机上用餐 On Board	5★ 官渡希尔顿欢朋酒店或同级 Hampton by Hilton or Similar
2	酒店内	精品合菜 50	汽锅宴 <mark>80</mark>	5★ 临安酒店或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Steam Pot Feast	Lin'an Hotel or Similar
3	酒店内	农家风味 50	过豆腐宴 <mark>80</mark>	5★ 临安酒店或同级
	Hotel	Farmer Cuisine	Tofu Feast	Lin'an Hotel or Similar
4	酒店内	铜锅鱼 <u>50</u>	粤式风味 80	5★ 官渡希尔顿欢朋酒店或同级
	Hotel	Copper Pot Fish	Cantonese Cuisine	Hampton by Hilton or Similar
5	酒店内	精品合菜 50	精品土菜馆 80	5★ 德城华美达酒店或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Local Restaurant	Ramada by Wyndham or Similar
6	酒店内	精品合菜 50	会泽小炒 <mark>80</mark>	5★ 德城华美达酒店或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Huize Cuisine	Ramada by Wyndham or Similar
7	酒店内	菌火锅 60	园林餐厅 100	5★ 官渡希尔顿欢朋酒店或同级
	Hotel	Mushroom Hotpot	Garden Restaruant	Hampton by Hilton or Similar
8	酒店内	过桥米线 60	福照楼 100	飞机上
	Hotel	Yunnan Noodle	Yunan Cuisine	On Board
9	机上用餐 On Board	-	-	-

注意:餐食安排会因航班及交通路况做出更改

Travel Essentials ·

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD will provide complimentary travel insurance. If you choose not to use it, there will be no refund or compensation; If you are 69 years old and above at the time of departure, you will need to pay the additional cost for travel insurance.

Terms & Conditions:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force
- 3. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make corrections as
- 4. Every person participating in GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
- 5. All pictures shown are for illustration purpose only.
- 6. Tours are conducted in Mandarin.
- 7. Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
- 8. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- 9. In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并 且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 东风旅游会附赠旅游保险,如果不需要恕无法退款或补偿;如出 发时年纪超过69岁或以上,需额外补上旅游保险差额。

Terms & Conditions 条规:

- 1.行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,东风旅遊将保留更 改或取消行程的权利。
- 3. 若东风旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗 漏,本公司一概不负责,并且保留更正的权利。
- 4. 每位参与东风旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法 预测的特殊情况 (例如:交通 延误/取消、天气、疾病、示威、战争等 等),因而引发额外支出的问题,东风旅遊一概不负责,旅客需自行负责 额外的费用。
- 5.以上图片仅供参考,请以实物为准。
- 6. 所有行程以中文讲解为主。
- 7.三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。
- 8. 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。
- 9. 车上购物 为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。若您有兴趣购 买,请向我们的导游洽询。

INPORTANT NOTES

- 1. ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
- 2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis 3. Flight schedule above is subject to change.
- 4. Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Travel Agent:



G-05, Wisma Zelan, Jalan Tasik Permaisuri 2, Bandar Tun Razak, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.

**** 03-9174 6888

